
Zápis z porady vedení Institutu
komunikačních studií a žurnalistiky,

konané dne 8. 4. 2024

Přítomni:

PhDr. Jakub Končelík, Ph.D.

PhDr. Petr Bednařík, Ph.D.

Doc. PhDr. Jan Halada, CSc.

Ing. Petra Koudelková, Ph.D.

Prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D.

Mgr. Jitka Kryšpínová

Ing. Krystýna Dostálková

MgA. Jan Peml, DiS.

Doc. Robert Silverio

Pavla Koterová

Omluveni:

PhDr. Tereza Klabíková Rábová, Ph.D.

Doc. PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D.

Mgr. Anna Shavit, Ph.D.

PhDr. Irena Prázová, Ph.D.
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Program:

1) Informace z kateder a součástí

Dr. Končelík předal informace za CEMES - dr. Prázovou, která se z porady
omluvila:

- Finišují analýzu pro ČT.

- Pokračují v plnění databáze Biografie novinářů.

- Spolupracují na projektu NPO na tvorbě portálu o e-learningu na FSV.

Za MKPR informovala vedoucí katedry dr. Koudelková o tom, že se povedlo pro
obor Strategická komunikace zavést elektronické odevzdávání tezí. Dr. Končelík
požaduje, aby se do tohoto systému zapojily i ostatní studijní programy.

Během měsíce dubna budou zástupci katedry hodnotit odevzdané motivační dopisy
od uchazečů.

Studijní úroveň studentů opět poklesla. Dr. Končelík k tomu dodal, že má
pochybnosti o funkci SCIa .Vypadá to tak, že „třetí“ strana vydělává na našich
uchazečích. Navrhuje proto vymyslet nový způsob. Např. zohlednit u přijímacích
zkoušek také státní maturity z českého jazyka a neopírat se jen o SCIO ale vzít v
úvahu i další možnosti. Ne všichni uchazeči by nutně museli jít přes SCIO.

Za KMS informoval prof. Štoll, že na katedře proběhlo schvalování nových tezí.
Řada studentů si jako svého vedoucího práce zvolila externího pedagoga. Někteří
studenti odevzdávali teze na špatném formuláři.

Prof. Štoll uvedl, že se sešel s novým ombudsmanem (ombudsosobou). Přišla mimo
jiné stížnost na externího pedagoga ing. Postlera za problémy v komunikaci.

Proběhlo rigorózní řízení.

Dr. Vochocová měla 45 narozeniny.

Prof. Mikuláš z Nitry si u nás vyjednává půlroční hostování.



Prof. Štoll jede do Olomouce na obhajobu disertační práce a v květnu chystá
„katedrální výlet“.

Za KŽ zastupuje vedoucí katedry doc. Němcovou Tejkalovou doc. Silverio.

Od 16. 4. bude doc. Němcovou Tejkalovou zastupovat Dr. Macková.

MgA Peml uvedl, že nefunguje kamera v učebně č. 215.

Sejde se s Dušanem Mayem kvůli Ph.D. Infra.

Dr. Končelík informoval, že tajemník FSV žádá vedoucího RTL, aby se podílel na
dodělání smlouvy na suport Dalletu (např. přístup do databází apod.). MgA Peml
dodal, že RTL se na dodělávání smlouvy podílí a čeká na dodání podkladů od
společnosti DALET.

Doc. Halada uvedl, že ediční komise se sejde příští úterý.

Ing. Dostálková žádá vedoucí kateder, aby na svých poradách informovali a
připomínali svým kolegům, že je třeba odevzdat „plán dovolených“.

K dispozici pro pedagogy je jedna licence Atlas. Dr. Končelík ji navrhuje použít v
místnosti č. 126.

Na ekonomické odd. se bohužel některé cestovní příkazy odevzdávají pozdě.

Faktury z airbnb jsou problematické. Dr. Končelík k domu dodal, že limity na
ubytování jsou již neudržitelné.

Byla vysoutěžena nová firma na tisk propagačních předmětů. Pracovníci IKSŽ se
mají obracet na ing. Dostálkovou nebo mgr. Kryšpínovou.

Žádost o sabatikl je třeba odevzdat nejpozději 3 týdny před nástupem.

Pokud by se někdo ze zaměstnanců setkal s „bezpečnostním rizikem“, má tuto
skutečnost hlásit pracovnici děkanátu paní Monice Mandové.

Pořádání konferencí a jiných větších akcí v Jinonicích podléhá speciálnímu režimu.
Je proto třeba předem tyto akce konzultovat s vedoucí ekonomického odd.



Od příštího měsíce by měl začít fungovat nový elektronický systém na zpracování
docházky zaměstnanců. O dovolenou si budou zaměstnanci žádat elektronicky.
Odpadnou tak papírové formuláře „dovolenka“. Elektronickou dovolenku bude
schvalovat a potvrzovat vedoucí katedry. Docházku v konečné fázi bude schvalovat
ing. Dostálková.

Dr. Bednařík informoval o tom, že probíhá příprava realizace projektu Ph.D. infra.

24. 4. proběhne slavnostní otevření fakultního areálu v Jinonicích. Nyní se pracuje
na zahájení rekonstrukce bývalého univerzitního hotelu.

Dr. Bednařík navrhuje příští rok v březnu zorganizovat ještě jeden DOD pro mgr.
uchazeče, protože i letos bylo zřejmé, že většina zájemců o magisterské studium
nechává odevzdání přihlášek až na samotný závěr března.

Vedení FSV sleduje výkyvy počtů přihlášených uchazečů na jednotlivé studijní
programy. Letos byl na IKSŽ hlavní pokles u studijního programu navazující mgr.
Žurnalistika.

Na univerzitě bude čím dál více kladen důraz na sledování toho, kolik studentů
studium nedokončí.

Je také nutné počítat s tím, že pokud bude v poslanecké sněmovně schválena
novela VŠ zákona, tak bude existovat možnost pro studenty přestupů mezi studijními
programy.

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: 6. 5. 2024 ve 12:30 hod. v učebně č.
110

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


